
Protokół Nr XXXVI /2022 
z XXXVI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 30 maja 2022 r. 
 
 
XXXVI sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  
Obrady rozpoczęto 30 maja 2022 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 20:14 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu  
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
 
W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak - nieobecna 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian – nieobecny  
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki zgłosił wniosek dotyczący zmiany porządku 
posiedzenia poprzez dodanie punktu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
stanowiska. 
 
Radny Michał Mac zgłosił wniosek dotyczący zmiany porządku posiedzenia poprzez 
wprowadzenie do porządku posiedzenia sesji punktu: Podjęcie uchwały w sprawie 
powołania Młodzieżowej Rady Powiatu. 
 
Głos zabrali: 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu, 
Radna Monika Roman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Michał Mac.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad – wniosek o zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie 
punktu– Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian. 
 
Wniosek został przyjęty.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek radnego Michała Maca o wprowadzenie do porządku posiedzenia sesji punktu: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Powiatu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
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Janusz Bester, Zbigniew Grad, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, 
Mariusz Rejman, Wojciech Szura 
PRZECIW (11) 
Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, 
Marian Kurek, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian 
 
Wniosek nie został przyjęty.  
 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Łańcucie 

o stanie bezpieczeństwa powiatu łańcuckiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej.  

4. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Łańcucie dotycząca analizy stanu 
bezpieczeństwa i porządku w ruchu drogowym na terenie powiatu łańcuckiego. 

5. Informacja dotycząca pomocy Ukrainie.  
6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji „Rocznego programu 

współpracy Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2021”. 

7. Debata nad raportem o stanie Powiatu Łańcuckiego za rok 2021. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

Łańcuckiego za rok 2021. 
9. Zapoznanie się z:  

a) sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu powiatu za rok 2021, 
b) sprawozdaniem finansowym za rok 2021,  
c) opinią RIO o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Łańcuckiego sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Powiatu Łańcuckiego za rok 2021, 
d) informacją o stanie mienia powiatowego, 
e) opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu Łańcuckiego za rok 2021,  
f) opinią RIO o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu Łańcuckiego absolutorium. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Powiatu Łańcuckiego za rok 2021 wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu Łańcuckiego za 2021 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego za rok 2021. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze powiatu łańcuckiego od 
1 września 2022 r.  



4 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/237/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Łańcuckiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
17. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

18. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
19. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
20. Sprawy różne.  
21. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Łańcucie 
o stanie bezpieczeństwa powiatu łańcuckiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej. 
 
Powyższy temat przedstawił i mówił Jacek Rejman Zastępca Komendanta Powiatowego 
Państwowej Straży Pożarnej w Łańcucie w formie multimedialnej (informacja 
w załączeniu do protokołu).  
W dyskusji głos zabrał Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu. 
 
 
Ad. 4.  
Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Łańcucie dotycząca analizy stanu 
bezpieczeństwa i porządku w ruchu drogowym na terenie powiatu łańcuckiego.  
 
Powyższy temat przedstawił i mówił Marek Mendoń Komendant Powiatowy Policji 
w Łańcucie w formie multimedialnej (materiały w załączeniu do protokołu). 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Radny Jan Panek, 
Radna Monika Roman. 
 
 
Ad. 5.  
Informacja dotycząca pomocy Ukrainie. 
 
Powyższą informację przedstawił Henryk Rydzik Prezes Zarządu Fundacji Semper 
Fidelis Na Rzecz Archidiecezji Lwowskiej (informacja w załączeniu).  
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W dyskusji wzięli udział: 
Kazimierz Gołojuch Poseł na Sejm RP, 
Radny Michał Mac, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marek Uberman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
 
Ad. 6.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji „Rocznego programu 
współpracy Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2021”. 
 
Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 
powyższe sprawozdanie (w załączeniu do protokołu). 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Naczelnik Tadeusz Pasieczny. 
 
 
Ad. 7.  
Debata nad raportem o stanie Powiatu Łańcuckiego za rok 2021. 
 
Raport o stanie Powiatu Łańcuckiego za rok 2021 został opracowany i przedstawiony 
Radzie Powiatu Łańcuckiego oraz został umieszczony na stronie BIP Starostwa 
Powiatowego. 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki dokonał prezentacji w formie multimedialnej 
najważniejszych inwestycji dokonanych w 2021 r. w powiecie łańcuckim. 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Radna Monika Roman,  
Kazimierz Gołojuch Poseł na Sejm RP, 
Radny Michał Mac (Ad Vocem), 
Radna Monika Roman (Ad Vocem), 
Radny Jan Magoń, 
Radny Mariusz Rejman, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady (Ad Vocem). 
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 
Łańcuckiego za rok 2021. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 
Łańcuckiego za rok 2021. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian. 
Uchwała Nr XXXVI/261/2022 w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi 
Powiatu Łańcuckiego za rok 2021 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Zapoznanie się ze: 
 
a) Sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu powiatu za rok 2021. 

 
Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu za rok 2021 przedstawił i omówił Stanisław 
Barnat Skarbnik Powiatu. 
Głosów w dyskusji nie było.  

 
b) Sprawozdaniem finansowym za rok 2021. 

 
Sprawozdanie finansowe za rok 2021 przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu). Pan Skarbnik poinformował, że sprawozdanie 
finansowe zawiera: 
1) bilans z wykonania budżetu powiatu sporządzony na dzień 31.12.2021 r., 
2) łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów powiatowych jednostek 

budżetowych, 
3) łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunków zysków 

i strat powiatowych jednostek budżetowych, 
4) łączne zestawienie zmian w funduszu obejmujące dane wynikające z zestawień 

zmian w funduszu powiatowych jednostek budżetowych, 
5) łączną informację dodatkową obejmującą dane z informacji dodatkowych jednostek 

budżetowych. 
 

c) Opinią RIO o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Łańcuckiego sprawozdaniu 
z wykonania budżetu Powiatu Łańcuckiego za rok 2021. 
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Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu zapoznał Radę Powiatu z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Łańcuckiego sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu Łańcuckiego za rok 2021 informując, że opinia RIO 
z dnia 14 kwietnia 2022 r. jest pozytywna (opinia w załączeniu do protokołu). 
Głosów w dyskusji nie było.  
 
d) Informacją o stanie mienia powiatowego. 

 
Informację o stanie mienia powiatowego przedstawił Krzysztof Ozga Naczelnik 
Wydział Administracyjno – Gospodarczego w Łańcucie. Informacja obejmuje stan 
mienia powiatowego według stanu na dzień 10 marca 2022 r. (informacja w załączeniu 
do protokołu). 
Głosów w dyskusji nie było.  
 
e) Opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu Łańcuckiego za rok 2021. 
 

Jan Panek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywną opinię Komisji 
Rewizyjnej dotyczącą udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Łańcuckiego. 
Komisja Rewizyjna obradowała w dniu 5 maja 2022 r. i opiniowała wykonanie budżetu 
oraz sprawozdanie finansowe. Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę wraz z pozytywną 
opinią w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Łańcuckiego 
za rok 2021 (materiały w załączeniu do protokołu).  
Głosów w dyskusji nie było.  
 
f) Opinią RIO o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu Łańcuckiego absolutorium. 
 
Jan Panek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 13 maja 2022 r. o przedłożonym przez Komisję 
Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 
Łańcuckiego z tytułu wykonania budżetu powiatu za rok 2021 (opinia w załączeniu do 
protokołu). 
Głosów w dyskusji nie było.  
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Powiatu Łańcuckiego za rok 2021 wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu Łańcuckiego za 2021 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Powiatu Łańcuckiego za rok 2021 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Powiatu Łańcuckiego za 2021 r. 
 



8 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr XXXVI/262/2022 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Powiatu Łańcuckiego za rok 2021 wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Łańcuckiego za 2021 r. została podjęta (w załączeniu).  
Głos zabierał:  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki.  
 
 
Ad. 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego za rok 2021. 
 
Głosów w dyskusji nie było. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
za rok 2021. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian. 
Uchwała Nr XXXVI/263/2022 w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 
Powiatu Łańcuckiego za rok 2021 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze powiatu łańcuckiego od 
1 września 2022 r. 
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Powyższy projekt uchwały przedstawił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału 
Edukacji i Spraw Społecznych. 
Józef Buk Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Rekreacji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze powiatu łańcuckiego od 1 września 
2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian. 
Uchwała Nr XXXVI/264/2022 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze powiatu łańcuckiego od 1 września 
2022 r. została podjęta.  
 
 
Ad. 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 
Administracyjno – Gospodarczego.  
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian. 
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Uchwała Nr XXXVI/265/2022 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/237/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji. 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/237/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech Szura, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Skoczowski 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian. 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że jest za projektem uchwały, 
natomiast przez przypadek nacisnął opcję, że się wstrzymuje.  
 
Uchwała Nr XXXVI/266/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/237/2022 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił i omówił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr XXXVI/267/2022 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 16.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił i omówił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian. 
Uchwała Nr XXXVI/268/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 17.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie 
projekt uchwały.  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian. 
Uchwała Nr XXXVI/269/2022 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 18.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
 
Ad. 19.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman odniosła się do utworzenia Młodzieżowej Rady Powiatu 
i zaproponowała powołanie jej od następnej kadencji Rady Powiatu, tak, aby była pełna 
kadencja Rady Powiatu i Młodzieżowej Rady.  
 
Radny Janusz Bester zwrócił się zapytaniem, kiedy mieszkańcy Kosiny doczekają się 
przebudowy drogi Kosina – Białobrzegi. Zauważył, że temat ten ciągnie się od ubiegłej 
kadencji i pomimo tego, że Gmina Białobrzegi otrzymała dofinansowanie na część tej 
drogi to inwestycja zatrzymała się w połowie na granicy gmin pomiędzy Łańcutem, 
a  Kosiną. Radny stwierdził, że to powiat powinien kreować politykę w zakresie budowy 
dróg. Zwrócił się z zapytaniem jakie są plany wobec tej drogi. 
Ponadto zwrócił się z zapytaniem do pana Posła odnośnie poprawy bezpieczeństwa na 
drodze nr 94, co zostanie wykonane w ramach tego programu w miejscowości Kosina, 
jakie zadania inwestycje są zamierzone w tym temacie? 
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Radny Jakub Reizer zwrócił się z następującymi pytaniami: 
1) chodnik w Soninie przy tzw. pętli – czy powiat zamierza przystąpić do współpracy 

z gminą Łańcut i współfinansować tą inwestycję? 
2) most w Handzlówce – aby zgłosić do firmy wynajmującej most, by nie pobierali 

opłaty za most podczas trwania remontu na tej drodze, 
3) czy na drodze Handzlówka – Albigowa będą czynione inne inwestycje, które wpłyną 

na poprawę bezpieczeństwa, czy będzie jeszcze możliwość wprowadzenia zmian do 
projektu? 

4) czy w przypadku powyższej inwestycji jest zagrożenie finansowe takie, które 
wystąpiło na drodze Husów – Lipnik ? 

 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniami:  
1) powiat łańcucki pojawił się jako współorganizator Muzycznego Festiwalu 

w Łańcucie – na czym polega ta współpraca? 
2) odnośnie zmian na stanowiskach dyrektorów szkół i placówek oświatowych 

i  w związku z tym, co z dalszym patronatem Powiatu Łańcuckiego nad chórem 
i orkiestrą Nicolaus? 

3) advocem do wypowiedzi radnej Moniki Roman odnośnie Młodzieżowej Rady 
Powiatu stwierdził, że bardzo cieszy go fakt, że już pojawiła się refleksja co do tego 
tematu i wyraził przekonanie, że wszyscy w „głębi duszy” popierają Młodzieżową 
Radę Powiatu.  

 
Radny Józef Buk w związku z wywołanym tematem odnośnie powołania Młodzieżowej 
Rady Powiatu poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji oddaliła 
powyższy temat, który wyniknął z uzasadnionych wątpliwości, czy projekt był na tyle 
przygotowany, aby debatować nad nim na posiedzeniu komisji.  
Ponadto zapytał odnośnie drogi powiatowej w Krzemienicy, czy jest przewidziane 
wsparcie finansowe na tą drogę? 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki ustosunkował się do powyższych zapytań. 
Odnośnie drogi Kosina – Białobrzegi przyznał rację, że w poprzedniej kadencji, gdzie 
była realizowana ta droga nie wykonano jej w całości. Obecnie droga jest na liście 
rezerwowej Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Jednak nasuwa się pytanie, czy 
powiat będzie stać na tą inwestycję, ponieważ rozpoczętych jest kilka innych. 
Odnośnie realizacji drogi Albigowa – Handzlówka odpowiedział, że firma, która 
realizuje ten projekt zgłosiła się o dodatkowe pieniądze. Wspólnie z Wójtem Gminy 
Łańcut będą rozmawiać w tej sprawie i negocjować z firmą. Jeżeli chodzi o poprawę 
bezpieczeństwa na tej drodze na pewno, coś będzie można zastosować, ale nie w tym 
projekcie.  
W sprawie wynajmu mostu poinformował, że zasady mostu były ustalone i należy je 
respektować, dodał, że za jakiś czas postanie już nowy most. Natomiast radny Dariusz 
Kuraś poinformował, że od 1stycznia 2022 r. powiat nie płaci za most.  
Odnośnie Muzycznego Festiwalu w Łańcucie pan Starosta poinformował, że 
współpraca jest z panią profesor Martą Wierzbieniec, natomiast powiat nie 
dofinansowywał w tym roku tej imprezy.  
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Jeżeli chodzi o chór NICOLAUS i pana Zdzisława Magonia, który odchodzi na 
emeryturę stwierdził, że sprawa chóru nie jest jeszcze przesądzona. 
W sprawie zapytań radnych Józefa Buka i Janusza Bestra odnośnie dróg przekazał, że 
te i inne inwestycje należałoby wykonać. Drogi będą wpisywane do projektów, ale też 
pozostaje kwestia finansowa ze strony powiatu.  
Odnośnie budowy chodnika w miejscowości Sonina poinformował, że w tej sprawie 
monitowali także radni Zbigniew Grad i Janusz Bester. Problem leży po stronie 
finansowej, do końca czerwca będzie odpowiedź, jeżeli chodzi o finanse powiatowe. 
Kazimierz Gołojuch Poseł na Sejm RP ustosunkował się także do powyższych zapytań 
i odpowiedział radnemu Januszowi Bestrowi odnośnie miejsc niebezpiecznych na 
drodze nr 94 potwierdzając, że miejsca niebezpieczne zostały ujęte w Krajowym 
Programie Miejsc Niebezpiecznych i zostaną zrealizowane.  
 
Ad. 20.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, 
Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (1) 
Michał Mac 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Brudniak, Kamil Kilian. 
Protokół Nr XXXV / 2022 z dnia 30 maja 2022 r. zostały przyjęty. 
 
Ad. 21.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabierali:  
Radny Marian Kurek korzystając z faktu, że w sesji uczestniczy pan Poseł zwrócił 
uwagę na problem dotyczący barku wolnych miejsc parkingowych przy wszystkich 
praktycznie stacjach kolejowych (Łańcut, Przemyśl itp.). W związku z sytuacją 
ekonomiczną kraju i dynamicznym wzrostem cen i to, że mieszkańcy parkują przed PKP 
dojeżdżając do pracy pociągami Zarząd i Rada Powiatu powinna się nad tym tematem 
pochylić. Należałoby tym tematem zainteresować także PKP.  
 
Radny Jan Panek zwrócił uwagę na sprawę dotyczącą dokładania pieniędzy przez 
powiat do pensjonariuszy w DPS. Jest to problem nie tylko powiatu, ale też i gmin. 
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W związku z tym zgłosił, aby Zarząd Powiatu zajął się odzyskiem pieniędzy. Ponieważ 
zrodziła się tendencja, że rodzina oddając pensjonariusza do DPS przejmuje jego 
majątek i nie interesuje się jego dalszym losem. Stwierdził, że prawnie można odzyskać 
te pieniądze. Majątek pensjonariusza można wliczyć na poczet utrzymania w DPS. 
Ponadto zwrócił się też z prośbą o poprawienie działania internetu na sesji Rady 
Powiatu.  
Radna Monika Roman zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego o zorganizowanie 
wspólnego posiedzenia Rady Powiatu i Rady Miasta w temacie dotyczącym planów 
modernizacji rynku i zamknięcia części ulic miasta Łańcuta dla ruchu samochodów. 
Przedstawiła także swój pomysł w tej kwestii dodając, że szczegółowo jest opisany 
i zamieszczony na jej profilu na stronie internetowej. 
Przewodniczący Marek Uberman stwierdził, że spotkanie jest konieczne, ale raczej na 
zasadzie dobrowolności.  
Radny Michał Mac odniósł się do wypowiedzi w sprawie rewitalizacji rynku miasta 
Łańcuta i stwierdzenia, że pomysł rewitalizacji rynku jest zaczerpnięty z pomysłu radnej 
Moniki Roman. Podkreślił, że w tym temacie jest na bieżąco zorientowany. Pan 
Burmistrz jest w stałym kontakcie z panem Starostą. Odbyło się wspólne spotkanie 
w Urzędzie Marszałkowskim w tej sprawie, kontakt jest na bieżąco na linii Burmistrz – 
Starosta, sprawa cały czas jest ustalana. Dodał, że w tym zakresie odbyły się konsultacje 
społeczne, Burmistrz jest dostępny i przyjmuje mieszkańców, jeżeli ktoś ma konkretne 
uwagi, czy propozycje to należy je oficjalnie zgłosić.  
Przewodniczący Marek Uberman odniósł się do powyższego i przyznał, że rozmowy 
się toczą między Starostą, Burmistrzem i Urzędem Marszałkowskim. Jednak debaty 
w tym temacie na Radzie Miasta nie było. Zauważył, że nie ma też opracowanej 
alternatywy, gdzie można byłoby umieścić takie rzeczy jak scena, koncerty itp. 
Stwierdził, że Łańcut jest za małym miastem, aby robić koncerty tak jak to robią duże 
miasta. Trzeba też popatrzeć na to w perspektywie likwidacji miejsc parkingowych, brak 
alternatywy, aby te miejsc mogłyby być gdzie indziej. Dla mieszkańców są to bardzo 
ważne sprawy, stwierdził, że wystąpi do Przewodniczącego Rady Miasta o szerszą 
dyskusję w tym temacie. 
 
Ad. 22.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie zamknął obrady XXXVI sesji Rady Powiatu 
Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

________________________________________ 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


